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ZAPISNICA

zo zasadnutia Obecnéhozastupitel'stva

konaného diia 01.02.2024

Pritomniposlanci:

Stefan Bartko

Ing. Zuzana Dedkova

Ladislav Gondol!

Ing. Martina Olexova

Mer. Katarina Reéova

Julian Ruséak - éas prichodu 17.05 hod.

Peter Oravec - éas prichodu 17.35 hod.

Ing. Ladislav Nyulaszi — hlavny kontrolér obce

Ospravedineny

Zuzana Karajosova

Neospravedineny

Martin Seman

PROGRAM:

1. Otvorenie zasadnutia

2. Uré€enie zapisovatel'a a overovatelov zapisnice, volba navrhovej komisie

3. Schvadlenie programu zasadnutia

4. Kontrola pInenia uzneseni

5. Sprava o kontrolnej ginnosti hlavného kontrolora za rok 2023

6. Zamer prenajat nehnutelnost obce Trstené pri Hornade pre Sukromnd zakladnu §kolu
Caha

7. Ziadosti, podnety a informacie

8. Sprava o cinnosti komisii

9. Interpelacia poslancov

10. Diskusia

11. Zaver



1/
e Zasadnutie obecného zastupitelstva otvoril starosta Mgr. Koci§ o 17.00 hod. P.

starosta Mgr. Kocis informoval, ze je pritomnych pat poslancov, takze su uznaSania

schopni.

e P. starosta Mgr. Koci$ oboznamil pritomnych, ze zasadnutie obecného zastupitelstva

bude nahravané na diktafon.

2/
e Za zapisovatel'a obecnéhozastupitelstva bola uréena p. Mgr. Marcinova.

e Za overovatela bola uréena Ing. Deakova.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo voli Navrhovd komisiu v zlozeni Ladislav

Gondola Ing. Martina Olexova.

Hlasovanie za uznesenie:

Za: Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova

Proti: 0

Zdrzal sa: 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman, Peter Oravec, Julian RuScak

Prijaté uznesenie ¢. 1/2024

3/

e P. poslankyfa Ing. Olexova predlozila navrhy na dopinenie programu zasadnutia

Obecnéhozastupitel'stva.

e P. poslankyha Mgr. Recova apelovala na poslancov ohladne zasielania materidlov

vtla€enej podobe, aby bolo potrebné sa vratit k zasielaniu materidlov mailom

z dévodu velkého mnoiZstva spotreby kancelarskeho papiera a tonerov.

e  P. poslanec Julian RuScak na OZprigiel v Case 17.05 hod.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje program zasadnutia Obecného

zastupitelstva v Trstenom pri Hornade dha 01.02.2024 v tomto zneni:

1. Otvorenie zasadnutia

Uréenie zapisovatela a overovatelov zapisnice, volba navrhovej komisie

Schvalenie programu zasadnutia

Kontrola plnenia uzneseni

Sprava o kontrolnej cinnosti hlavného kontroldra za rok 2023

Zrusenie Zasad hospodarenia a nakladania s majetkom obce Trstené pri Hornade
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Prerokovanie Zasad hospodarenia a nakladania s majetkom obce Trstené pri Horndde



8. Zamer prenajat nehnutelnost obce Trstené pri Hornade pre Sukromnu zakladnu skolu
Cana

9. Ziadosti, podnety a informacie

10. Sprava o €innosti komisif

11. Uréenie terminu dalsieho zastupitelstva

12. Interpelacia poslancov

13. Diskusia

14. Zaver

Hlasovanie za uznesenie:

Za: Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova,Ladislav Gondol, Ing. Martina
Olexova, Mgr. Katarina Regova

Proti: 0

Zdrzal sa: Julian Ruséak

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman, Peter Oravec
Prijaté uznesenie &. 2/2024

4/
P. starosta Mgr. Kodi8 previedol kontrolu uzneseni zo zasadnutia OZ 14. 12. 2023, na
ktorom boli prijaté uznesenia & 140 — 164.

Ziadost ¢erveného kriZa — p. starosta informoval, ze p. Jolana Szabodéva dostala
odpoved' a je pritomna na zasadnuti.

Ziadost p. Selepského a p. Selepskej - p. starosta informoval, ze obecny pravnik p. doc.
JUDr. Jakab, PhD. zaslal odpoved, fyzickym osobdm nie je mozné v sulade so zakonom
a VZN poskytnut dotaciu z prostriedkov obce. Balej dodal, ze dita 22.01.2023 od p.
Seleského a p. Selepskej bola doruéend Ziadost 0 spatvzatie, ktorou sa tato Ziadost
stava bezpredmetnou.

PrediZenie platnosti PHSR — p. starosta oboznamil pritomnych, Ze diia 17.1.2024 bola
vyhotovena objednavka na vypracovanie nového PHSR obce na roky 2024 az 2031
v sume 798 eur s DPH firmou EUprojects,s.r.o. Ko&ice.

Predlozenie protokolu obecného majetku multicarM25, kde Finanénej komisii sa
zaslala karta majetku, kde je zostatkova nula eur.

Ziadost’ o suéinnost — odkupenie resp. zameny obecnej parcely registra E 91/3 — p.
starosta Mgr. Koci5 obozndmil pritomnych, ze dodnes firma AGRO OR neprevzala
zasielku.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo berie na vedomie kontrolu plnenia
uzneseniz posledného zasadnutia obecného zastupitel'stva konaného dita 14.12.2023.



Hlasovanie za uznesenie:

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian RuScak

Proti: 0

Zdrzal sa: 0

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman, Peter Oravec

Prijaté uznesenie ¢. 3/2024

5/
e P. poslankyfa Ing. Dedkova upozornila, ze je potrebné v sprave uviest podrobnejgie

udaje a konkretizovat kolko bolo vykonanych kontrdl a pod., teda podrobnejéie to

rozpisat. P. kontrolér Ing. Nyuldszi podotkol, Ze je to v sprave, ktora je uréena pre p.

starostu a ak takto nevyhovuje je potrebné urobit smernicu ako to ma vyzerat, podla

ktorej by sa riadil.

e  P. poslankyfa Ing. Olexova podotkla, ze v sprave od kontroldra sa nié nedoéitali.

e P. kontrolér Ing. Nyulaszi podotkol, Ze vnutorna kontrola je ina ako vonkajsia a ze

kontroluje obecny Urad a nie starostu.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo berie na vedomie Spravu o kontrolnej

Cinnosti hlavného kontrolora obce za rok 2023.

Hlasovanie za uznesenie:

Za: Stefan Bartko, Ladislav Gondol, Mgr. Katarina Reéova, Julian Rugéak

Proti: 0

Zdrzal sa : Ing. Martina Olexova, Ing. Zuzana Dedkova

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman, Peter Oravec

Prijaté uznesenie ¢. 4/2024

6/,7/

e P. poslankyfa Ing. Olexova akontrolér Ing. Nyuldszi predlozili navrhy na zmeny

v Zasadach hospodarenia a nakladania s majetkom obce.

e  Prichod p. poslanca Petra Oravca na zastupitel'stvo €as 17.35 hod.

Navrh na_ prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje Zasady hospodarenia

a nakladania s majetkom obce Trstené pri Hornade s odstihlasenymi zmenami.

Hlasovanie za uznesenie:

Za: Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova,Ladislav Gondol, Ing. Martina Olexova,

Megr. Katarina Recova, Julian Ruscak

Proti: 0

4



Zdrzal sa: Peter Oravec

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman

Prijaté uznesenie é. 5/2024

8/

e P. poslankynha Mgr. Recova podotkla, ze je potrebné podporit deti, ktoré navstevuju

nasu skolu v Trstenom pri Horndde anemusia dochadzat na krizky do susednych

dedin.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje prenechanie majetku obce

Trstené pri Hornade ako nehnutelnosti nachddzajucej sa vk. U. Trstené pri Horndde zapisanej

na LV 661 ato stavbu supisné Cislo 166 postavenu na parcele registra C-KN é. 784/12 —

zastavana plocha a nadvorie vo vymere 469 m2 a to konkrétne miestnost kluboviia o rozlohe

87,32 m2 za celkové najomné 120 eur mesaéne.

Hlasovanie za uznesenie:

Za: Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova, Mgr. Katarina Recova, Julian Ruséak,

Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa: Ladislav Gondol, Ing. Martina Olexova

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 6/2024

9/
Okresna prokuratura KoSice-okolie — podnet Ing. Martiny Olexovej

e P. starosta Mgr. Kocis oboznamil pritomnych, Ze je potrebné prijat uznesenie, ze obec

odstupuje od zmluvy uzavretej medzi obcami, o poskytovani sluzieb Spolo¢énym

stavebnym uradom Cani, dalej dodal, ze s p. Re¢kom as pravnikmi sa dohodli, Ze sa

da iny termin ukonéenia zmluvy teda vypovedod 1.2.2024.

e P. poslankyfa Ing. Olexova podotkla, ze v zmluve je dany termin, kedy sa zmluva da

vypovedat a davnejgie sa to mohlorieSit. Dalej sa opytala gi obec platila dvojmo a to

Spoloénému stavebnému uradu v Cani aaj p. Ing. Culakovu. Starosta odpovedal, ze

ano, platilo sa dvojmo.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitel'stvo schvaluje ukonéenie zmluvy o zriadeni

Spoloéného uradu zo dria 02.12.2002 uzavretej medzi obcami Boéiar, Cafia, Geta, Gyfov,

Haniska, KokSov — Baka, Nizna Hutka, Nizna Mysla, Sefia, Sokolany, Skdrog, Trstené pri

Hornade,Valaliky, Vy3nd Hutka, Vy§nd Myla a Zdafia v rozsahu vykonu stavebnej agendy ku

dru 01.02.2024.
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Za: Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina Olexova, Peter Oravec

Mer. Katarina Recova, Julian Ruscak

Proti: 0

ZdrZal sa: Stefan Bartko

Nepritomni: Zuzana KarajosSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 7/2024

Ziadost OZ rodigov pri Zakladnej Skole Trstené pri Hornade prenajom pozemkuparcely é.

784/13

e P. starosta Mgr. Koéi5 oboznamil pritomnych o obsahu danej Ziadosti, kde OZ Ziada

0 prenajom obecného majetku na dobu 20 rokov.

e Navrh zdmeru prenechania majetku pre OZ rodigéov pri Zdkladnej Skole Trstené pri

Hornadeje na dobu 10 rokov so sumoujedno euro roéne.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje zAmer prenechania majetku

obce pre Ob¢ianske zdruZenie rodi¢ov pri Z4kladnej &kole Trstené pri Hornade, Skolska 46,

Trstené pri Hornade a to nehnutelnost parcely registra C-KN 784/13 evidovanu v LV 661 ako

pripad hodnyosobitnéhozretela v sulade so Zasadami hospodarenia a nakladania s majetkom

obce Trstené pri Hornade v zmysle ¢lankuIll. odstavec 5 pismeno b. ako podpora v8eobecne

akceptovatelného verejno-prospesného Uéelu za najomné jedno euro roéne.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian Ruséak, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 8/2024

Ziadost firmy KADO$strechy s.r. 0. Kogice

- P. starosta Mgr. KociS oboznamil pritomnych o obsahu Ziadosti, kde ide o odkupenie éasti

pozemkuv rozlohe 1000 m2 na parcele €. 570/ 4k. U. Trstené pri Hornade, ktorého za4merom

je vystavba bytového domu a odkupenie projektovej dokumentacie k bytovému domu.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitel'stvo schvaluje odstupenie Ziadosti na Finanénu

komisiu, spravy obecného majetku a rozvoja obce a zaujatie stanoviska k Ziadosti firmy KADOS

strechys. r. o., Welferova 6, KoSice na najblizsie zasadnutie komisie.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina



Olexova, Peter Oravec, Mer. Katarina Reéova, Julian Ruséak

Proti: 0

Zdrzal sa: 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 9/2024

Ziadost p. Ondreja Fialeka

e P. starosta Mgr. KociS oboznamil pritomnych o obsahu Ziadosti p. Fialeka, kde ziada

0 pomoc v hmotnej nudziide o jednorazovu davku. Tym,ze podal ziadost splnil si svoju

povinnost.

e P. poslankyfa Ing. Olexova podotkla, ze je potrebné oboznamit p. Fialeka, ze v ramci

pomoci v hmotnej nudzi, nie je mozné zakupit potraviny a oboznamit ho naéo méze

pouzit finanéné prostriedky pridelené vramci podpory obéana v hmotnej ntdzi,

avyzvat ho, aby konkrétne doplnil vZiadosti na é0 konkrétne vyuzije finanéné

prostriedky.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo odrocuje prejednanie Ziadosti p. Ondreja

Fialeka na najblizsie zasadnutie Obecného zastupitelstve.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova,Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Peter Oravec, Mgr. Katarina Recova, Julian Ruséak

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 10/2024

Ziadost p. PhDr. Valérie Koctrovej

e P.starosta Mgr. Koci§ oboznamil pritomnych o obsahu Ziadosti p. RNDr. Kocurovej.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo ukladé Obecnému uradu vypracovat

odpoved'na Ziadost o stanovisko pre p. RNDr. Valériu Kocurovu v zmysle vyzvy zo Slovenského

pozemkovéhofondu.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian Ruscak, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa : 0



Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 11/2024

Rozpoctové opatrenie é. 5/2023

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo berie na vedomie Rozpoétové opatrenie é.

5/2023 zo dita 30.12.2023.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova,Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Reéova, Julian RuSéak, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman

Prijaté uznesenie é. 12/2024

Vstupna sprava PHSR

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje Vstupni spravu Zamer

spracovania Programu hospodarskeho rozvoja a socidlneho rozvoja obce Trstené pri Hornade

na roky 2024 -2031.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian RuSéak, Peter Oravec

Proti: 0

ZdrZal sa : 0

Nepritomni: Zuzana Karajosova, Martin Seman

Prijaté uznesenie &. 13/2024

Informacia - Vodovod

e  P. starosta Mgr. Koéis informoval, ze do konca roka mal byt vypracovany projekt avak

to bude trvat eSte 2 tyzZdne.

Projekt MAS-ka

e P. starosta Mgr. Koéis informoval, ze je moZnost zapojenia sa do projektu MAS, kazda

obec méZedost nejaku alokaciu, dalej dodal, Ze iSlo by sa do Upravyrigolov a je mozné

dostat 52 507 eur, je potrebné vypracovat projektovd dokumentaciu a podat Ziadost.



Ziadost Cervenéhokriza, p. Jolana Szaboéva

e P. starosta Mgr. Kocis vyzval p. Szaboévu, aby oboznamila pritomnych o obsahu jej

ziadosti, t. j. vyuzitie domu, ktory je majetkom obce Trstené pri Hornade.

e P. Szabodéva informovala pritomnych o zamere vyuzitia domu,t. j. vytvorenia pamatnej

izby, kde by sa vystavili veci, ktoré pouZzivali nasi predkovia anechal by sa i stary

nabytok. Apelovala na to, ze je potrebné pre deti zanechat kulturu a na nadvorie by sa

vyuzilo na uskutoénenie akcii pre deti napr. paracky, mletie kukurice, folklérne

vystupenia a pod.

e P. poslankyfa Ing. Olexova podotkla, ze p. Szabodva nemézZe zasielat Ziadost pod

hlaviékou Slovenského éerveného kriZa, kedZe SCK, nema takUto ¢innost’ stanovach

a musi to Ziadat ako fyzicka osoba alebo ako pravnické osoba — nejaké obtianske

zdruzenie

e P.J. Szabodva ma podat ziadost nanovo akofyzickaé osoba.

Rokovaci poriadok

e  P. starosta Mgr. Koci§ upozornil na nesulad v Rokovacom poriadku.

e P. kontroldr Ing. Nyulaszi dodal, ze sa pripravi novela Rokovacieho poriadku.

e P. poslankyfa Ing. Dedkova upozornila, ze je potrebné prepracovat aj Organizaény

poriadok.

Ziadostp. Rastislava Liptaka

ep. starosta Mgr. Koéi8 informoval pritomnych, ze je potrebné odpovedatp. Liptakovi,

kedZe tato Ziadost bola postupend Doéasnej komisii na zamenu pozemkov.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo nevyhovuje Ziadosti p. Rastislava Liptaka

zo dha 4.5.2023 o zamenu nehnutelnosti ato parcely registra E-KN é. 782/16 za éast

nehnutelnosti parcely registra C 323/1.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian RuSéak, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 14/2024



10/

Komisia na rieSenia zameny pozemkov

e p. poslankyfa Ing. Olexova na zdklade zasadnutia Doéasnej komisie na zamenu

pozemkov, ktora zasadala 22.1.2024 informovala pritomnych o priebehu doriegenia

ziadosti Ing. Ladislava Bartka ml., kde sa zhodli, ze sa odsuhlasi zamena pozemkov, aby

sa dal do poriadku uZivaci stav so stavom pravnym.

e P. poslankyfa Ing. Olexova dodala, ze vo veci prechodu k Upravni vody musi obec

uzavriet dalsiu zmluvu, nakolko vlastnikom parciel, cez ktoré sa prechaddza_k upravni

vodyje Ing. Ladislav Bartko st. s manzelkou. Mohlo byist o zmluvu, ktora sice nebude

zapisana v katastri ale bude odsuhlasena obecnym zastupitel'stvom.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo Trstené pri Horndde schvaluje zamer

zameny majetku obce ako pripad hodného osobitného zretela vsulade zo Zdsadami

hospodarenia a nakladania s majetkom obce Il. 2. 5. élanok 1 az 3 ato parcela registra C-

KN 818 zastavana plocha a nadvorie vo vymere 191 m2 a novovytvorengj parcely registra C

822/5 zastavana plocha a nddvorie vo vymere 208 m2 odélenenej od parcely registra C 822/1

podia Geometrického planu Uradne overeného pod ¢islom G1 1058/2023 ktoré su vo

viastnictve obce za parcely resp. spoluvlastnicke podiely k parcelam vo vlastnictve Ing.

Ladislava Bartka ml. a to konkrétne parcelu registra C 400/94 zastavana plocha a nadvorie vo

vymere 137 m2 evidovanu v LV 751, spoluvlastnicky podiel 2/72 k parcele registra E 714/1

orna pdéda vo vymere 7 727 m2 zapisanej vo LV 1971 pod B 18, spoluvlastnicky podiel 1/9

parcely registra E 714/5 orna pdda vo vymere 3 684 m2 zapisanej na LV 1970 pod B 18,

spoluvlastnicky podiel 3/16 k parcele registra E 717/3 0 vymere 7 938 m2 zapisanej v LV 1872

pod B 33, spoluvlastnicky podiel 1/6 k parcele registra E 718/3 orna pdda vo vymere 7 808 m2

zapisanej v LV 1969 pod 8.

Hlasovanie za uznesenie:

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Deakova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Recova, Julian Rusédk, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢. 15/2024

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo schvaluje zamer uzavriet dohodu medzi

Ing. Ladislavom Bartkom starsim a jeho manzelkou Ruzenou Bartkovou a obcou Trstené pri

Hornade k prechodu cez parcely: registra C-KN 786/100, registra E-KN 824, registra C-KN

782/19, 782/18, 782/6 a 782/14.



Horndde k prechodu cez parcely: registra C-KN 786/100, registra E-KN 824, registra C-KN

782/19, 782/18, 782/6 a 782/14.

Hlasovanie za uznesenie:

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova,Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Reéova, Julian Ru&cak

Proti: 0

Zdrzal sa : 0

Nepritomni: Zuzana KarajosSova, Martin Seman, Peter Oravec

Prijaté uznesenie €. 16/2024

Finanéna komisia

e P. poslankyfia Ing. Dedkova obozndmila pritomnych, Ze Finanénej komisii bola

doruéené karta majetku multicar a dodala, Ze na zdklade uznesenia, ktoré bolo prijaté

bolo potrebné doruZit protokol o vyradeni multicary, na ktory si komisia poéka.

Komisia na vyradenie majetku v zakladnej skole

e P. poslankyfa Ing. Dedkova ap. poslankyfha Ing. Olexovd upozornili na potrebu

zriadenia Inventarizaénej komisie.

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitelstvo zriaduje Inventarizaénu komisiu pre

inventarizaciu majetku v sprave zdkladnej Skoly v zlozeni Ing. Zuzana Dedkova, Ing. Martina

Olexova a Zuzana Karajosova.

Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova, Ladislav Gondol, Ing. Martina

Olexova, Mgr. Katarina Regova, Julian Rus¢dk, Peter Oravec

Proti: 0

ZdrZal sa : 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie ¢€. 17/2024

Komisia na vybavovanie staZnosti

e P. poslankyfa Mgr. Recova oboznamila pritomnych, ze vzhladom k tomu, Ze poslanci

sa nemohli zUéastnit musi sa zasadnutie komisie presunut na inych termin, kde sa dané

staZnosti prejednaju.
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P. starosta Mgr. Koéi8 na to reagoval, Ze reklamacia bola zaslana a Ziadna spatna vazba
nie je.

P. poslankyfia Ing. Olexova podotkla, ze je potrebné podat' reklamaciu opakovane,
resp. oslovit! nejaku pravnickU osobu na rieSenie tejto reklamacie

Navrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupitel'stvo uklada Obecnému Uradu opdtovne vyzvat
firmu Enviroline vo veci reklamacie napine filtrov na odstranenie arzénu do 15 dni.
Hlasovanie za uznesenie

Za Stefan Bartko, Ing. Zuzana Dedkova,Ladislav Gondol, Ing. Martina
Olexova, Mgr. Katarina ReCova,Julian Rus¢ak, Peter Oravec

Proti: 0

Zdrzal sa: 0

Nepritomni: Zuzana KarajoSova, Martin Seman

Prijaté uznesenie é 18/2024

P. poslankyfia Ing. Dedkova sa informovala ohladne vyfaktdrovania vyrovnania
pristupovej cestyk cintorinu, Ze ktord éast cesty sa robila.
P. starosta Mgr. Kodi§ na to reagoval, Ze cesta od M. Lukaéa smerom ku brane, kedZe
KOSIT nevedel vyniest kontajner.

P. poslankyfia Ing. Dedkovasa tie? informovala s akym materidlom sa vyrovnavalo, na
to jej p. starosta Mgr. Koéi§ odpovedat, ze drveny beton.
P. poslankyfia Ing. Olexova dodala, Ze to nie je obecny majetok.
P. poslankyfa Ing. Dedkova sa informovala, aké mnozstvo materidlu sa pouiilo,
nakolko v objednavke takyto Udaj chyba. P. starosta Mer. KoGi§ na to reagoval, ze
nevie, kedZe to nie je uvedené v objednavke.

P. poslankyfia Ing. Dedkova sa informoval, éi su vSetky objednavky zverejnené tak ako
by mali byt. P. starosta Mgr. Koéi§ na to reagoval, ¥e mali by byt a nevie i sti vSetky
zverejnené.

P. poslankyfia Ing. Dedkova upozornila na nezrovnalosti medzi terminom
vyfakturovania a terminom vyhotovenia objednavky.

P. starosta Mgr. Kotina to reagoval, Ze su situdcie, kedy je to potrebné hnedriegit
a az potom papierovo.

P. poslankyfia Ing. Dedkova poziadala, o doruéenie dokladov Finanénej komisii kedy
a aké mnoZstvo materidlu sa dodalo.

P. poslankyfia Ing. Dedkova upozornila na objednavku dodanie posypovej soli, na ktorej
chyba Udaj o mnoistve, taktiey k nej nie je zverejnend objednévka na nakup
amnodzstvo posypovej soli, poziadala o dolozenie potrebnych dokladov Finanénej
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Ing. Zuzana Deakova

amnodstvo posypovej soli, poziadala o dolozenie potrebnych dokladov Finanénej

komisii. P. starosta Mgr. Kodi§ na to reagoval, Ze to budti asi objednavky na tu istU vec.

Nato p. poslankyfa Ing. Deakovala dodala, ze su to rozdielne datumy.

P. Z. Sedlakova sa informovala ohladne zaslania reklamacia na filtre. P. starosta Mgr.

Koéis na to reagoval, Ze uznesenie splnit, kedZe reklamacia bola odoslana.

P.Z. Sedlakova sa informovala na zaklade €ohosa vyberalap. Ing. Culdkova,p. starosta

Mgr. KoCis na to reagoval, ze na zaklade odbornej spdésobilosti, ktord ona ma.

P. poslankyfia Ing. Olexova upozornila na preskoéenie bodu Uréenie dial’ieho

zastupitelstva. P. kontrolor Ing. Nyuldszi na to reagoval, ze je to pravomocstarostu

urcovat termin a Ze poslanci m6Zu len odportéat.

P. Z. Sedlakova upozornila na staZnost, ktoru podala na obecny trad ohladne hluku

a nelegalneho podnikania, ze na to nema ziadne stanovisko. P. starosta Mgr. Kodi§ na

to reagoval, ze nevie aka bola staznost z novembra a Ze odpoved'na st'aznostjej bola

uz odoslana.

P. J. Juhds poukazal na problémy s obecnym vodovodom,informoval sa preéo obecny

vodovod nema regulacny ventil, na ¢o mu bolo odpovedané, ze v projektovej

dokumentdacii obecného vodovodu nebol zahrnuty regulaé¢ny ventil aaj technického

hladiska to nie je mozné a kaZdy si ma regulaény ventil zabezpecit vo vlastnej rézii.

P. poslankynha Ing. Olexova sa informovala precéo nebol robeny odpoéet vody aje

potrebné,aby sa v maji odpo¢et urobil. P. starosta Mgr. Koéis na reagoval, ze odpoéet

vody sa urobi za obdobie od dobyprijatia uznesenia, ktorym sa schvalilo, Ze voda bude

stat 70 centov do doby, kym sa neukonéi rekon&trukcia Upravne vody.

zasadnutie.

 


